
KSLedina
DPM In komlsi|a za kulturo - V oktobru sta se sestala Društvo prijateljev
mladine in komisija za kulturo. Razpravljali so o programu za leto 1987 in se
dogovorili o izvedbi prireditev do konca ietošnjega leta. Dogovorili so se tudi,
da bodo svoje programe tudi v prihodnje izvajali v sodelovanju z OŠ Ledina,
Gimnazijo pedagoške smeri, KUD Vega, Šolo za miličnike in Domom učencev
Tabor.

• * •

Se|a sveta KS - Na seji 20. oktobra so člani sveta obravnavali srednjeročni
program dela KS, program za IV. samoprispevek in tekočo problematiko.
Posebno pozornost so posvetili financiranju dejavnosti KS. Ugotavljajo. da
dosedanja finančna sredstva ne zadoščajo za nemoteno poslovanje glede na
visoko rast cen, zato je svet KS Ledina pisno zaprosil IS SO Ljubljana Center,
da ta problem razreši.

• * *

Konstitutlvna seja skupaiine KS - One 21. oktobra se je sestala skupščina
KS na svojem prvem konstitutivnem sestanku. Na predlog kadrovske koordina-
cije KK SZDL so za predsednika soglasno izvolili Borisa Traunška, za namest-
nika predsednika pa Bojana Severja. Po izvolitvi novega vodstva je skupščina
nadaljevala z delom.

* • •

Delegacija - Oelegacija za zbor KS je obravnavala dopolnjen program za IV.
samoprispevek in ga v celoti podprla. Delegacija se tudi strinja, da se sanacija
grajskega pobočja vključi v program KSLO kot prioritetna naloga.

V osrednjem programu KSLO in programu za leto 1987 so razpravljali tudi
delegati 5. konference delegacij KS Ledina. Delegati ugotavljajo, da v planu za
leto 1987 ni postavitve semaforja v knžišču Ilirske-Vidovdanske in Komen-
skega ulice, kljub krittčni prometni situaciji na Komenskega in llirski ulici.
Najbolj so ogroženi učenci OŠ Ledina. Delegati iz OZO pa so tudi pripomnili,
da je nujno omogočiti nemoten promet z dostavnimi vozili na razna gradbišča.
Delegati so potrdili oba programa
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